



敬啟者：

《點五步》  
香港棒球總會電影籌款特別放映

香港棒球總會謹訂於 2016 年 8 月 7 日(星期日)下午 2 時 30 分假新界荃灣楊屋道 18 號荃新天地 2 期 1 樓 121 舖嘉禾荃新天地舉行《點五步》香港棒球總會電影籌款特別放映，為香港棒球總會籌募經費，票價每張港幣 300 元。敬請各界支持。特別放映當天，高先電影有限公司將於荃新天地購物商場內有《點五步》宣傳活動，詳情稍後公布。

香港棒球總會成立至今已二十三年，不斷致力發展各項棒球活動予社區各階層參與，活動得以成功舉辦有賴香港特區政府給予的資助及社會各界人士的捐獻。

如蒙捐助，請填妥夾附之回條連同捐款於 2016 年 7 月 31 日或以前逕交本會。閣下亦可透過本會「網上登記系統」購認/捐款。

如有查詢，請電 2504 8330 與本會職員聯絡。感謝 閣下對棒球運動的支持。

香港棒球總會董事局 敬約  
(祕書長麥年豐 代行)

2016 年 7 月 7 日

- 附件： 1. 贊助回條  
2. 香港棒球總會「網上登記系統」登入路徑：  
[http://www.hkbaseball.org/login.php?lang\\_id=2](http://www.hkbaseball.org/login.php?lang_id=2)

# HONG KONG BASEBALL ASSOCIATION



7 July 2016

Dear Sir/Madam,

**“Weeds on Fire”  
Hong Kong Baseball Association Fundraising Screening**

We are writing to you as the Board of Directors of the Hong Kong Baseball Association (HKBA) to ask if you would be able to make a donation towards our fundraising event, **“Weeds on Fire” Hong Kong Baseball Association Fundraising Screening**, to be held on Sunday, 7 August 2016 at 2:30p.m. in **GH Citywalk**, Shop 121, 1/F., Citywalk 2, 18 Yeung Uk Road, Tsuen Wan, New Territories, ticket price HK\$300 each. Promotional event of “Weeds on Fire” by Golden Scene Co. Ltd. will be held on the same day in GH Citywalk shopping mall, details will be announced later.

For the last 23 years, the Hong Kong Baseball Association (HKBA) continuous to strive to expand its programs and offerings to the community to enjoy baseball activities at different approach. We can only achieve its goals with the funding support of HKSAR Government and the assistance of generous donations from members of our community.

We hope that you will support our efforts, looking forward to receive your favorable reply by 31 July 2016, enclosed please find a reply form for your convenience. You can also make your donation on our “Online Registration System”.

Should you have any enquiries, please feel free to contact us at 2504 8330. Thank you in advance for your generosity.

Yours sincerely,

Allan Mak

Secretary General

On behalf of the Board of Directors of the  
Hong Kong Baseball Association

- Encl.: 1. Donation Reply Slip  
2. HKBA “Online Registration System”  
<http://www.hkbaseball.org/login.php>



《點五步》香港棒球總會電影籌款特別放映

“Weeds on Fire”

Hong Kong Baseball Association Fundraising Screening

捐獻回條 Donation Reply Slip

請於2016年7月31日或以前回覆

Please return on or before 31 July 2016

傳真 Fax: 2504 4663 電郵 E-mail: [hkbsa@hkolympic.org](mailto:hkbsa@hkolympic.org)

**活動資料 Event Information:**

放映日期 Screening Date	2016年8月7日(星期日) 7 August 2016 (Sunday)
放映時間 Screening Time	下午2時30分 2:30 p.m.
放映地點 Screening Place	新界荃灣楊屋道18號荃新天地2期1樓121舖嘉禾荃新天地 GH Citywalk, Shop 121, 1/F., Citywalk 2, 18 Yeung Uk Road, Tsuen Wan, N. T.

**捐款人資料 Donor Information:**

姓名

Name

聯絡電話

Contact Number

電郵地址

Email Address

郵遞地址

Delivery Address

領取門券方法

Ticket Collection

郵遞 By mail  到棒總辦公室領取 Collect at HKBA Office

**捐獻 Donation:**

1. 認購特別放映門券

Subscription of Screening Ticket      **HK\$300** /張      X      張      HK\$ \_\_\_\_\_

2. 現金捐款

Cash Donation      HK\$ \_\_\_\_\_

3. 捐贈物品作放映活動抽獎之用(清單如下)

In-kind Donation for lucky draw on the Screening Day (Item listed as below)

總金額

Total Amount      HK\$ \_\_\_\_\_

**付款 Payment:**

1. 郵寄支票, 抬頭請寫「香港棒球總會有限公司」, 連同此回條逕交香港銅鑼灣大球場徑一號奧運大樓一樓1003室香港棒球總會收

Attach this reply slip with cheque, payable to “The Hong Kong Baseball Association Limited”, mail to Hong Kong Baseball Association, Room 1003, 1/F., Olympic House, 1 Stadium Path, Causeway Bay, H. K.

2. 透過棒總「網上登記系統」購認/捐款, 需於網上註冊為用戶或以會員帳戶名稱登入, 網上付款暫只接受繳費靈網上服務。註: 繳費靈即時網上購物服務暫時不支援於手提電話瀏覽器所進行之交易, 請以電腦選用有關服務。

Subscribe/make donation and pay online via **HKBA “Online Registration System”**, donor is required to sign up an user account or use registered account to access the system. At this time, we accept the online payment of **PPS by Internet**. PPS Shop&Buy Service is not available via mobile phone browser, please access the service via computer.

登入「網上登記系統」Access “Online Registration System” [http://www.hkbaseball.org/login.php?lang\\_id=1](http://www.hkbaseball.org/login.php?lang_id=1)

查詢 Enquiry: 2504 8330

**Official Use Only**

Payment:  Cheque  Cash  Online

Ticket No.:

Receipt No.:

Sent on:

HK 第四十屆香港國際電影節  
世界首映

FAR EAST  
FILM  
FESTIVAL 第十八屆烏甸尼遠東電影節  
競賽電影

NYAS 第十五屆紐約亞洲電影節  
參展電影

ASIAN FILM AWARDS 第十屆亞太電影獎  
競賽電影

# Golden Scene 繼《狂舞派》又一青春自主之作

可能係今年最好嘅港產片

(在唔啱的一天出發)主時傑小滿

表面上是棒球片，其實是講那個曾經創出奇蹟的香港

資深劇評人謝志華

導演及攝影技巧完熟，年輕演員熱血演出

前時電影評論學會會長黃志華

看得你會心微笑、一起哽咽

包攬專欄作家徐志雄

散發濃厚本土情懷！

影評人黃冠榮

贏就一齊贏 輸就一齊輸

Weeds on Fire

野火

輸贏就在這半步



監製 陳慶嘉 柯星沛 導演/編劇 陳志發 領銜主演 廖啟智 林耀聲 胡子彤 特別聲演 林海峰

出品機構 電影發展基金 策畫會場 酒類 壹光有限公司 主演 廖啟智 張力民 張晉豪 岑珈其 馮家 王浩敏 攝影指導 柯星沛 (H.K.S.C.) 美術指導 廖國強

原創音樂 監製 江國治 (沙梅之歌) 主唱 Supper Moment 作曲 羅耀輝 作詞 羅心機 插曲 (Seems Like So Far Away) 主唱 謝啟榮 作曲 羅耀輝 監製 廖啟智

編劇 黃智鋒 製作顧問 陳偉強 監製 羅耀輝 編劇顧問 黃耀輝 製作顧問 羅耀輝(高雄) 特效 羅耀輝 陳志發 視覺特效總監 羅耀輝

